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Vaccinatieproces draait 
op volle toeren
Na de nodige federale blunders konden de lokale besturen 
onder vleugels van de Vlaamse Regering starten aan hun 
vaccinatiecampagne. Terwijl iedereen vol ongeduld wacht op 
zijn of haar verlossende prik, doen het personeel en de talloze 
vrijwilligers alles wat ze kunnen om iedereen zo goed mogelijk 
te begeleiden, administratief te ondersteunen en in te enten.

U hoorde het misschien al 
van de vele gevaccineerden, 
maar de organisatie en de 

ondersteuning in ons vacci-
natiecentrum ‘de Hoge Wal’ 
verloopt voortreffelijk. N-VA 
Assenede wil al die mensen 
graag uitdrukkelijk bedanken 
voor hun tomeloze inzet in 
deze drukke en uitzonderlijke 
periode. Stilaan mogen we 
opnieuw dromen van ons 
oude, normale leven.

Duizendmaal dank!

Financiële opsteker voor 
inwoners van ‘De Aster’
Op de gemeenteraad van januari 2019 interpelleerde gemeenteraadslid Guido 
van de Veire dat de inwoners van ‘De Aster’, bovenop de gemeentelijke 
indexering, ook af te rekenen krijgen met een hoge energiefactuur.

De verouderde accumulatieverwarmingen lagen aan de basis van de oplopende 
factuur. Omwille van hun ouderdom en laag rendement waren ze niet enkel een 
aanslag op onze portemonnee, maar ook op het klimaat. In mei lieten de meer-
derheidspartijen weten dat ze een studiebureau hadden aangeworven om te oude 
verwarmingen te vervangen. Eens de studie rond is, zouden de werken kunnen 
starten. Op die manier zou de energiefactuur met 60 à 70 euro moeten dalen.

Guido van de Veire: “Eindelijk maakt het gemeentebestuur werk van modernere 
verwarmingen voor ‘De Aster’. Zowel onze inwoners als het klimaat zullen daar 
wel bij varen. Wij zijn tevreden dat men het advies van de N-VA uiteindelijk toch 
opvolgt.”

Regenboogbeleid in onze 
gemeente
Op 29 april keurde 
de gemeenteraad het 
N-VA-voorstel goed om 
werk te maken van een 
doorgedreven regenboog-
beleid in Assenede. Met 
een paar kleine maat-
regelen, zoals het uit-
hangen van de regenboogvlag op 17 mei in Groot-Assenede, 
draagt nu ook onze gemeente zijn steentje bij aan de maat-
schappelijke aanvaarding van holebi’s en transgenders.

N-VA-gemeenteraadslid Guido Van De Veire: “Ik ben zeer 
tevreden dat de gemeenteraad ons voorstel heeft gesteund. 
Het gaat om een aantal kleine en quasi kosteloze initiatieven 
die toch een waardevolle bijdrage leveren aan de maatschap-
pelijke aanvaarding van holebi’s. Het is dan ook uiterst 
positief dat de meerderheid direct tot actie overging en 
verschillende vlaggen bestelde.”

N-VA-voorzitter Cedric Pauwels en 
gemeenteraadslid Guido van de Veire.

€

€

€

Assenede
www.n-va.be/assenedeassenede@n-va.be N-VA Assenede

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

Dit huis-aan-huisblad werd afgesloten op 2 juni.

JUNI 2021, NR. 2   I   V.U.: CEDRIC PAUWELS, ZELZATESTRAAT 84, 9960 ASSENEDE



Minister Diependaele herstelt erfgoed in oude glorie 
Dankzij de steun van Vlaams minister van Onroerend Erfgoed Matthias Diependaele kan Assenede  de komende jaren heel wat 
erfgoed in ere herstellen. Een eerste restauratie, die van het oorlogsmonument in Bassevelde, start binnenkort met 76.000 euro 
steun van de Vlaamse overheid.

MINISTER DIEPENDAELE, WAAROM INVESTEERT U IN ONROEREND ERFGOED? 
“Onze monumenten zijn meer dan een verzameling van oude stenen. Ze tonen ons wie we zijn als Vlamingen en waar we vandaan 
komen. Het oorlogsmonument in Bassevelde herinnert ons bijvoorbeeld nog elke dag aan de gruwelen van de Eerste Wereldoorlog, 
maar tegelijk ook aan de heldendaden van zovelen. Het is belangrijk dat we die monumenten en de bijhorende verhalen beschermen 
voor de komende generaties.”

U HEEFT OOK WONEN EN FINANCIËN EN BEGROTING IN UW BEVOEGDHEDEN. LIGGEN DIE NIET VER VAN ERFGOED?
“Ik vind het enorm interessant om uiteenlopende bevoegdheden 
te hebben. Dat is voor alle ministers het geval, en zorgt vaak voor 
onverwachte kruisbestuivingen. Maar erfgoed vind ik toch de 
leukste. Ik heb de voorbij twee jaren al verschillende mooie parels 
mogen ontdekken en heel wat indrukwekkende werven mogen 
opstarten. Keer op keer sta ik er versteld van hoeveel schoonheid 
en vernuft we hebben in Vlaanderen.”

WAAR WIL U DE KOMENDE JAREN NOG WERK VAN MAKEN?
“Ik wil blijven inzetten op het onderhoud van erfgoed. We moeten 
investeren in constante zorg voor onze monumenten, in plaats 
van monsterrestauraties om de 20 à 30 jaar. Dat bespaart ons en 
de lokale besturen ook veel geld op lange termijn. Daarnaast wil 
ik dat iedere gemeente de mogelijkheid krijgt om hun eigen 
erfgoedbeleid vorm te geven. Assenede zal meer belang hechten 
aan bepaalde monumenten dan bijvoorbeeld Zoersel, en dat is 
maar goed ook.”

BRENGT U BINNENKORT EENS EEN BEZOEK AAN ONS ERFGOED?
“Van zodra deze vreselijke coronaperiode achter de rug is, ben ik vastberaden om heel Vlaanderen rond te toeren. Ik kom dan ook 
met veel plezier op bezoek om jullie erfgoed te bewonderen, en natuurlijk ook om de mensen van de afdeling te ontmoeten. Nu al 
bedankt voor de uitnodiging – en als het aan mij ligt - tot snel!”

Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. U bepaalt wat ermee 
gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming. De N-VA zal altijd op de barricaden staan 
om uw stem te laten meetellen. En met hoe meer we zijn, hoe luider onze 
stem zal klinken. Daarvoor rekenen we ook op u. Wilt u uw toekomst in eigen 
handen nemen? Wilt u dat uw stem meetelt? Gelooft u dat dat alleen kan in 
een autonoom Vlaanderen? Dan hoort u bij de N-VA.

Word lid van de N-VA
Samen met de 40.000 overige N-VA’ers gaan we voor een vrij Vlaanderen. 
Zodat dit onwerkbare land de Vlamingen nooit meer als een verwaarloosbare 
minderheid terzijde kan schuiven.

assenede@n-va.be
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Boekhoute, het vergeten dorp…
Een ‘vissersdorp zonder haven’. Zo wordt Boekhoute weleens genoemd, maar voor het gemeentebestuur is het een 
vergeten gemeente. Er gebeurt enkel het hoogst noodzakelijke. Zonder de lokale horeca zouden we in een doods 
dorp leven. Een bloemlezing.

Begraafplaats
•  Ingang Meuleken: De dakbedek-

king van de verpauperde gebouw-
tjes bestaat nog uit giftige asbest-
platen. Het gemeentebestuur zou 
het goede voorbeeld moeten geven 
en de platen laten verwijderen. De 
gebouwen zijn vervallen en niet 
meer van deze tijd. Ook die moeten 
dringend gerenoveerd worden.

•  Ingang Graafjanstraat: het gebouw-
tje wordt als sluikstort gebruikt. 
Er werd zelfs al een oude matras 
achtergelaten. Cameracontrole zou 
hier wenselijk zijn.

Speeltuin
De laatste jaren vestigden er zich 
heel wat nieuwe en jonge gezinnen in 
onze gemeente. Een centraal gelegen 

speeltuin zou daarom bijzonder wel-
kom zijn. Ons voorstel: het grasveld 

achter de kerk kan ingericht worden 
met een aantal toestellen, zitbanken 
en tafels. Het kan de ideale ontmoe-
tingsplaats worden voor jong en 
oud, met de mogelijkheid om iets te 
consumeren in een lokale horecazaak 
en naar het toilet te gaan.

Kinderopvang
De plannen om het kerkgebouw om 
te vormen tot een kinderopvang 
slepen al jaren aan en blijken geen 

goede oplossing. N-VA Assenede stelt 
voor om het winkelgebouw achter 
de kerk (vroegere ‘Suprex’) te kopen. 
Daar is voldoende ruimte en een 
aantal voorzieningen zijn al aanwe-
zig. Er kan ook een vergaderruimte 
geïmplementeerd worden voor onze 
verenigingen en een repetitieruimte 
voor de fanfare. De aankoop van het 
gebouw zou tot het patrimonium van 
de gemeente behoren en is dus een 
verantwoorde uitgave.

Dienstverlening
Tot een paar jaar geleden was er op 
het gemeentehuis een wekelijkse 
zitdag waar iedereen terecht kon 
voor administratieve zaken. Dat was 
een goede oplossing om één van de 
nadelen van de fusie te verhelpen. 

Toch werd die dienst afgeschaft we-
gens ‘te duur’. Iedereen moet zich nu 
naar Assenede begeven, zelfs voor de 
meest eenvoudige zaken.

Een aanzienlijk deel van onze inwo-
ners (gepensioneerden, invaliden, 
…) komt daardoor in de problemen. 
Openbaar vervoer is dikwijls geen 
oplossing, want een heen- en terugrit 
nemen soms een halve dag in beslag. 
Is het niet mogelijk dat iemand van 
het gemeentepersoneel één dag per 
week ter plaatse komt werken? Op die 
manier kan hij of zij onze inwoners te 
woord staan en helpen bij mogelijke 
problemen. Wordt vervolgd ...

Suggesties en reacties zijn steeds 
welkom via rudi.steyaert@n-va.be.

Rudi Steyaert
Bestuurslid

www.n-va.be/assenede
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Stroop uw mouw op en laat u prikken

Voor uzelf en voor 
6,5 miljoen Vlamingen

Het voorbije jaar hebben we met z’n allen alles in de strijd gegooid 
om het coronavirus in te dijken: lockdowns, avondklok, bubbels, 
beperkte knuffelcontacten. Nu zijn we klaar om het virus effectief te 
verslaan. Daar is slechts één doeltreffend middel voor: vaccinatie. 

Hoe meer mensen gevaccineerd zijn, hoe groter de groeps-
immuniteit. En hoe sneller we de poorten van onze samenleving 
kunnen openzwieren. Onze naasten opnieuw omarmen. Genieten 
van een terrasje. Elkaar begroeten op de werkvloer.

Nu is het aan ons
Vaccins hebben in de loop van de geschiedenis tal van besmet-
telijke ziekten uit onze huizen gehouden. Dat zal ook lukken met 
corona, als we ons met zoveel mogelijk laten vaccineren. 

Duizenden zorgverleners hebben zich de voorbije maanden ont-
zettend hard ingezet voor de vele slachtoffers van corona, vaak 
met gevaar voor hun eigen gezondheid. Nu is het aan ons om de 
mouwen op te stropen. Letterlijk. Voor onszelf en voor 6,5 miljoen 
Vlamingen. 

Op www.laatjevaccineren.be vindt u alle informatie over uw 
vaccinatie. Waar, wanneer en alle andere praktische afspraken. 

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

Vaccinatie is hét succesnummer van de geneeskunde. Dankzij vaccinatie roeiden 
we onder meer de pokken uit. En het is met vaccinaties dat we ook corona moeten 
aanpakken. Laat u dus inenten tegen Covid-19. Bescherm uzelf, uw familie en de 
6,5 miljoen andere Vlamingen”

Louis Ide, nationaal secretaris N-VA, arts en infectiecontrolespecialist AZ Jan Palfijn

Al langer dan een jaar strijden onze zorgverleners tegen het 
coronavirus. Nu is het aan ons. Door ons massaal te laten 
vaccineren, kunnen we terugkeren naar ons normale leven. 
Daar snakken we met z’n allen naar.”

Kathleen Depoorter, Kamerlid

Al langer dan een jaar strijden onze zorgverleners tegen het 
coronavirus. Nu is het aan ons. Door ons massaal te laten 
vaccineren, kunnen we terugkeren naar ons normale leven. 
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